
Zápis z valné hromady 

Agility klub Hradec Králové z.s. 

Místo konání :  cvičiště agility svobodné Dvory 

Datum :             29. 11. 2022 

Hodina :           18.00 

Zahájení 

Paní Lucie Kurtevová  přivítala všechny přítomné na Valné hromadě spolku Agility klubu Hradec Králové. 

Konstatovala přítomnost 14 členů a 1 hosta.  Valná hromada je usnášeníschopná.  

Volba orgánů VH 

Dále p. Kurtevová  předložila tento návrh na volbu orgánů VH:  

Předseda :  Lucie Kurtevová 

Zapisovatel: Martina Bartoková 

Ověřovatel: Jitka Nováková 

O návrhu následně nechala hlasovat.  

Poté se předsedkyně VH ujala slova a přistoupila k hlasování o programu dalšího jednání VH s tím, že 

předložila tento návrh: 

Program VH 

1) Výroční zpráva za rok 2021 

2) Návrh na změnu Vnitřního ustanovení  pro rok 2023 

4) Plán akcí a rozvoje v roce 2023 

5 ) Připomínky, návrhy, náměty 

6 ) Usnesení VH 

7 ) Závěr 

Předsedkyně  VH o předloženém návrhu nechala hlasovat. Program byl schválen. 

Výroční zpráva za rok 2021 

Přítomni byli seznámeni s Výroční zprávou za rok 2021. Nikdo z přítomných neměl ke znění zprávy žádné 

výhrady ani připomínky. Výroční zpráva za rok 2021 byla odsouhlasena všemi hlasy.   

 

Vnitřního ustanovení pro rok 2023 

Předsedkyně VH a zároveň předseda klubu Lucie Kurtevová přednesla VH návrh výboru na změnu 

Vnitřního ustanovení.  

 

1. Změny ve složení členských příspěvků – součástí čl. příspěvků bude platba za údržbu areálu.  

Byly vysvětleny důvody, proč je platba za údržbu areálu potřebná. Zrušení brigádnických hodin.  

 

Předsedkyně  VH o předloženém návrhu nechala hlasovat. Bylo schváleno všemi hlasy. 

 

2. Změna výše čl. příspěvků – 1000,- Kč + 600,- Kč na údržbu areálu.  

Platbu budou hradit všichni členové bez ohledu na počet psů, včetně trenérů.  

 

3. Platba za tréninky – 100,- Kč člen, 300,- Kč nečlen.  

Byly podrobně předneseny důvody platby za tréninky, dále uvedeny příklady v jiných organizacích. 

Hlavním důvodem platby za trénink je podpora a motivace trenérů. Dále byla vysvětlena organizace 



výcviku, včetně přihlašování, odhlašování. V lednu bude ještě upřesněno, přes kterou aplikaci se bude 

přihlašovat. 

 

K tomuto bodu se přihlásila K. Ondráčková a vznesla protinávrh.  

Zvýšení členských příspěvků na 3600,- Kč, bez platby za jednotlivé tréninky. Důvodem je, že členům, kteří 

chodí cvičit často, nebo mají více psů, vyjdou tréninky draho. Z členských příspěvků by pak byla 

vyplacena odměna pro trenéry podle počtu odcvičených tréninků.  

Proběhla diskuze nad klady a zápory obou návrhů.  

 

Předsedkyně dala hlasovat o návrhu o platbách za trénink navržené výborem. Tento návrh byl schválen 11 

pro, 3 proti, zdržel se 0. O druhém návrhu už nebylo nutné hlasovat.  

 

Předsedkyně  VH nechala hlasovat, po diskuzi ohledně platby za tréninky, o předloženém návrhu členských 

příspěvků ve výši 1.600,- Kč. Bylo schváleno všemi hlasy. 

 

4. Součástí Vnitřního ustanovení jsou Obecné zásady a pravidla klubu – obecný souhrn, kterým se 

musí řídit všichni přítomní členi i nečleni jak při tréninku i při pobytu v areálu.  

 

Předsedkyně  VH o předloženém návrhu Obecných zásad a pravidel klubu nechala hlasovat. Bylo 

schváleno všemi hlasy. 

 

Plán akcí a projektů 

 

Plán akcí a projektů přečetla Lucie Kurtevová.  

Členskou základnu informovala o návrhu zařazení výcviku HOOPERS – nutnost nakoupení základního 

vybavení.  

Předsedkyně  VH o předloženém návrhu nechala hlasovat. Návrh byl schválen, 11 pro, 0 proti, 3 zdržel se. 

Připomínky, návrhy, náměty 

 

M. Hrušková připomínkovala navrhovaný čas pro odhlašování placených tréninků. Po diskuzi bylo 

domluveno, že si každý trenér bude určovat dobu do kdy je nutné nejdéle přihlášený trénink zrušit bez 

platby za rezervaci tréninku. Tato skutečnost bude uvedena u každého tréninku.  

 

J.Nováková pozvala přítomné na Agility hrátky. 

 

M. Bartoková navrhla, že by bylo možné využívat dobu, kdy bude vypsán trénink na osobní výcvik člena 

za určitých podmínek. Tento samostatný výcvik by nesměl zasahovat do placeného tréninku. Člen by si 

cvičil tak , aby nerušil placený trénink a nevyužíval by přítomnost trenéra.  

Tuto možnost všichni uvítali a bude zapracována do Vnitřního ustanovení.  

Usnesení VH 

Orgány valné hromady navrhují valnou hromadu ukončit  s tím, že : 

VH Schvaluje:    -     Volbu orgánů Valné hromady 

- Program Valné hromady 

- Výroční zpráva za rok 2021 

- Změnu Vnitřního ustanovení pro rok 2023 

- Plán akcí na rok 2021      

 

Závěr 

 

Valná hromada konstatuje, že všechny body jednání byly přijaty a schváleny nadpoloviční většinou. 

 

V Hradci Králové dne 29. 11. 2022 

Podpis předsedy Agility klubu Hradec Králové z.s. 


